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Z Á P I S
z veřejného zasedání Zastupitelstva obce Kunratice konaného

ve     středu 15. února 2017 od 19:00 hodin   v zasedací místnosti Obecního úřadu Kunratice

Zahájení: Pan starosta obce přivítal všechny přítomné na veřejném zasedání zastupitelstva obce

Přítomni: Milan Götz, Zdeněk Liška, Marcela Pažoutová, Miroslav Liška, Jiřina Lukášová, Miroslava Mervová,
Milan Franc, Mgr. Jana Runkasová.

Nepřítomni: Miloslav Götz

Host: npor. Bc. Josef Kepr – Policie ČR obvodní oddělení Frýdlant

Zastupitelstvo obce je usnášení schopné.

Určení  ověřovatelů
zápisu:

Ověřovateli zápisu jsou určeni paní Mgr. Jana Runkasová a pan Milan Franc.

Určení zapisovatelky: Zapisovatelkou je určena paní Miroslava Pospíchalová

Návrh programu a jeho schválení:

1. Rozpočet obce na rok 2017 a rozpočtový výhled

2. Dotace na činnost spolků v roce 2017

3. Inventarizace majetku obce

4. Liberecký kraj – věcné břemeno pro napojení sjezdů komunikace 2c

5. Rozpočtová opatření 2017 a kontrola rozpočtových opatření 2016

6. Jan Urbánek – smlouva o dílo – lesnická činnost

7. Dohoda o spolupráci na projektu realizovaného z prostředků Programu INTERREG V-A Česká republika – 
Polsko

8. Různé:

 Všeobecné informace o chodu OÚ

 Aktualizace Programu rozvoje obce

 Cyklostezka „Heřmanička“

 SOLK – žádost o členství

 Rally klub Frýdlant – žádost o povolení zvláštního užívání místních komunikací

 VIS Plzeň – licenční smlouva na aktualizaci SW

 Záměr prodeje akcií ČSAD - informace

9. Diskuse

Hlasovalo: 8 Pro: 8 Proti: 0 Zdržel se: 0 Program jednání zastupitelstva byl přijat.

Po  schválení  programu  jednání  předal  starosta  slovo  hostu  zasedání  panu  Josefu  Keprovi,  který  je  vedoucí
obvodního  oddělení  Policie  ČR  ve  Frýdlantu  pověřený  zastupováním.  Pan  Kepr  seznámil  zastupitelstvo
s informacemi  o  činnosti  obvodního  oddělení  Policie  ČR  ve  Frýdlantu.  Na  oddělení  v současnosti  pracuje  21
policistů a personálně je tak dobře zabezpečen. Tím, že došlo ke zrušení dozorčího na noční službě, mohou v  noci
sloužit dvě hlídky v terénu. Pan Kepr pochválil spolupráci obce s obvodním oddělením a zmínil statistiku trestných
činů  a  přestupků  v uplynulém  roce  
na území Frýdlantska i obce. Závěrem poděkoval za pozvání na zasedání a využil příležitosti k apelu na veřejnost, 
aby se nebáli hlásit i zdánlivě banální záležitosti, protože se může stát, že získané informace pomohou v  jiném
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větším  
a složitějším případě. Dále upozornil, že je potřeba chránit nejen svůj majetek, ale je potřeba si všímat i pohybu
podezřelých vozidel i lidí.
K     bodu programu č. 1 – Rozpočet obce na rok 2017 a rozpočtový výhled:  
Pan starosta seznámil  zastupitelstvo s návrhem rozpočtu obce na rok 2017 a s rozpočtovým výhledem. Návrh
rozpočtu obce byl zveřejněn na úřední desce i způsobem umožňující dálkový přístup od 30. ledna do 15. února,
čímž byla splněna zákonná povinnost zveřejnění po dobu 15 dnů před schválením. K návrhu rozpočtu nebyly k
dnešnímu dni vzneseny žádné připomínky ani podněty. Rozpočet počítá s příjmy ve výši 6.090.000,- Kč a výdaji ve
výši 6.420.000,- Kč. Rozpočet je navržen jako schodkový. Vzhledem k aktuálnímu zůstatku na účtu FRB můžeme na
půjčky obyvatelům uvolnit 340.000,- Kč, což je o 40 tisíc korun více, než bylo ve zveřejněném návrhu rozpočtu.
Oproti zveřejněnému návrhu je ve schvalovaném rozpočtu ještě změna u paragrafu činnost místní správy, kde se
snížila částka o 20 tisíc, které jsou přesunuty na paragraf veřejné zeleně na položky pohonné hmoty a ostatní
osobní náklady. V rozpočtu je opět počítáno s projektovou přípravou oprav dalších komunikací, s opravami v KD i s
opravami fotbalových kabin. Po novele zákona o rozpočtových pravidlech máme nové povinnosti, které se týkají
zveřejňování dokumentů, jako je rozpočtový výhled a rozpočtová opatření,  která se budou nově po schválení
zveřejňovat.
Jiřina Lukášová – výše 100 tisíc u lesního hospodaření je určena na co?
Starosta – částka obsahuje 10 tisíc na činnost myslivců a 90 tisíc je na náklady spojené s hospodařením v našich
lesích, kde nás letos opět čekají probírky a prořezávky. Rozpis rozpočtu už máme hotový. Jak jsem zmínil, přesouval
jsem prostředky  na  veřejnou  zeleň  z místní  správy.  Snaha  je  správně  zatřídit  výdaje.  Místní  správa  například
obsahuje  250 tisíc  na  cyklostezku  Heřmaničku,  kdy  se  dáváme  dohromady  s  obcemi  Heřmanice,  Dětřichov  a
městem Frýdlant.
Jiřina Lukášová – co obsahuje částka 300 tisíc na víceúčelové a fotbalové hřiště? A co obsahuje schodek?
Starosta  –  90 tisíc  je  na  provoz  kabin  a  hřiště.  200 tisíc  je  na  opravy  kabin  a  10 tisíc  je  prozatím určeno  na
vybudování  zázemí  u  víceúčelového  hřiště.  Schodek  tvoří  půjčky  z Fondu  rozvoje  bydlení.  Pokud  s tím  budete
souhlasit, mohli bychom na závěr zasedání schválit první kolo příjmu žádostí o poskytnutí půjček z FRB, aby lidé
mohli  pracovat  
na svých domech co nejdříve.  Poskytování  půjček z FRB způsobuje  vždy  schodek rozpočtu,  protože  používáme
peníze z minulých let.
Miroslava Mervová – využití volného času mládeže, co to je za položku.
Starosta  –  tyto finance jdou třeba použít  na  výlet  pro žáky školy,  kteří  pro spoluobčany dělali  tabulky s  čísly
popisnými. V minulosti sloužily tyto peníze například pro vznik astrokroužku nebo k nákupu stolů na stolní tenis.
Miroslava Mervová – bytové hospodářství obsahuje co?
Starosta – paragraf je pro byt ve škole, kde jde 35 tisíc na elektřinu, zbytek je na údržbu.
Místostarosta – na opravu kulturáku počítáme kolik peněz?
Starosta – prozatím je čistě na opravy určeno 150 tisíc. Dalších 130 tisíc je na zhodnocení a 100 tisíc je na materiál.
V tomto  roce  zkusíme  opět  získat  dotaci  na  opravy  objektu,  kde  bychom  chtěli  opravit  sociálky  a  kotelnu.  
Po případném získání dotace se samozřejmě bude muset počítat s financováním z uspořených peněz.
Starosta  – ještě  se  vrátím  k rozpočtu  uplynulého  roku.  V přehledu  o  jeho  plnění,  který  jsem  Vám  zaslal
k prostudování  je  vidět,  že  výsledný  schodek  po konsolidaci  skončil  ve  výši  2.713.077  Kč.  Původně  jsme  měli
schválen  schodek  
3 miliony. Výsledek je velice dobrý, protože jsme v uplynulém roce vybudovali nové hřiště za 1,5 milionu, zhodnotili
jsme Kulturní dům za 1 milion a nakoupili jsme auto a další techniku za bezmála půl milionu. Konečně máme něco, 
na co si mohou spoluobčané sáhnout.
Miroslava Mervová – co to je konsolidace?
Starosta – laicky řečeno je to očištění příjmu a výdajů o přesuny finančních prostředků mezi vlastními účty obce.
Místostarosta – peníze na doplatek za auto jsou začleněny kde?
Starosta – v paragrafu činnost místní správy v položce dopravní prostředky.
Místostarosta – budou letos kompostéry?
Starosta – to prozatím nevím, protože se žádost o dotaci vrátila k úpravám.
Jiřina Lukášová – je počítáno s provozem hospody?
Starosta – ano, je tam položka na mzdové prostředky.
Miroslava Mervová – my nebudeme pronajímat hospodu?
Starosta – ne, tuhle diskuzi už máme za sebou. Hospodu bude provozovat obec.
Marcela Pažoutová – už to budeme šířit?
Starosta – ano, klidně již můžeme s touto informací na veřejnost. Ale ještě musíme stanovit pravidla pro uchazeče.
Marcela Pažoutová – na dámských WC nesvítí světla na jednotlivých toaletách, rozsvěcí je až ten 3. vypínač.
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Starosta – to víme, bohužel to zatím takto musí být, protože u těch zbylých dvou vypínačů jsou uhořelé vodiče.

Usnesení číslo
1/2017

Zastupitelstvo obce Kunratice po projednání schvaluje rozpočet obce Kunratice na rok 2017
jako schodkový v celkové výši - příjmy: 6.090.000,- Kč a výdaje: 6.430.000,- Kč. Schodek
rozpočtu  ve  výši  340.000,-  Kč  bude  pokrytý  z  Fondu rozvoje  bydlení.  Rozpis  rozpočtu  
je přílohou zápisu.

Hlasovalo: 8 Pro: 8 Proti: 0 Zdržel se: 0 Usnesení bylo přijato.

Usnesení číslo
2/2017

Zastupitelstvo obce Kunratice po projednání schvaluje rozpočtový výhled obce Kunratice 
na období let 2017 – 2020.

Hlasovalo: 8 Pro: 8 Proti: 0 Zdržel se: 0 Usnesení bylo přijato.

K     bodu programu č. 2 – Dotace na činnost spolků v roce 2017:  
Pan  starosta  seznámil  zastupitelstvo  se  žádostmi  o  individuální  dotace  na  činnost  spolků  na  rok  2017.
V předloňském roce došlo zákonem č. 24/2015 k novele zákona č. 250/2000 Sb., Zákon o rozpočtových pravidlech
územních rozpočtů, kterými se změnil způsob poskytování dotací. Jedná se tzv. individuální dotace. Obec bude
s žadateli, kterými jsou spolky fungující na území naší obce, uzavírat veřejnoprávní smlouvy. Jedná se o TJ Sokol,
který  žádá  
o dotaci ve výši 15 tisíc, dále hasiči žádající o 20 tisíc a myslivci žádající o 10 tisíc.
Před hlasováním zastupitelé nahlašují střet zájmů při hlasování o dotaci pro hasiče a pro TJ Sokol.
Jiřina Lukášová – včelaři nic nechtěli?
Starosta – včelaři prozatím nic nechtějí.
Mgr. Jana Runkasová – udělali jste vyúčtování za loňských 50 tisíc?
Milan Franc – vyúčtování jsme předložili.
Starosta – vyúčtování předložili všechny tři spolky a vše bylo v pořádku.

Usnesení číslo
3/2017

Zastupitelstvo obce Kunratice po projednání schvaluje poskytnutí individuální dotace ve
výši 15.000,- Kč žadateli  Tělovýchovná jednota Sokol Kunratice, spolek, IČ 40229912, se
sídlem Kunratice 9, 464 01 Frýdlant a zároveň schvaluje uzavření veřejnoprávní smlouvy se
žadatelem a pověřuje starostu k jejímu podpisu.

Hlasovalo: 8 Pro: 8 Proti: 0 Zdržel se: 0 Usnesení bylo přijato.

Usnesení číslo
4/2017

Zastupitelstvo obce Kunratice po projednání schvaluje poskytnutí individuální dotace ve
výši  20.000,-  Kč žadateli  Sboru dobrovolných hasičů Kunratice,  IČ  49111698,  se sídlem  
Kunratice  159,  464  01  Frýdlant  a  zároveň  schvaluje  uzavření  veřejnoprávní  smlouvy  
se žadatelem a pověřuje starostu k jejímu podpisu.

Hlasovalo: 8 Pro: 8 Proti: 0 Zdržel se: 0 Usnesení bylo přijato.

Usnesení číslo
5/2017

Zastupitelstvo obce Kunratice po projednání schvaluje poskytnutí individuální dotace ve
výši 10.000,- Kč žadateli Mysliveckému spolku Kunratice – zahrady, IČ 46746081, se sídlem
Žitavská 3008, Větrov, 464 01 Frýdlant a zároveň schvaluje uzavření veřejnoprávní smlouvy
se žadatelem a pověřuje starostu k jejímu podpisu.

Hlasovalo: 8 Pro: 8 Proti: 0 Zdržel se: 0 Usnesení bylo přijato.

K     bodu programu č. 3 – Inventarizace majetku obce:  
Pan místostarosta seznámil zastupitelstvo s průběhem inventarizace majetku za rok 2016. Inventury proběhly bez
závad.  Majetek, který  se  likviduje  je  nefunkční  nebo morálně zastaralý.  K největšímu pohybu v majetku došlo
v rámci převodu vodohospodářského majetku v podobě vodojemu a vodovodu pod křížkem do vlastnictví FVS. Za
tento nemovitý majetek jsme však získali finanční majetek v podobě akcií společnosti. Celková výše vyřazeného
majetku je 133.798,- Kč, kde 114 tisíc činí vodovod. Fyzicky se bude likvidovat majetek v  hodnotě 19.798,- Kč. K
fyzické likvidaci vyřazeného majetku dojde při svozu nebezpečného a objemného odpadu.

Usnesení číslo
6/2017

Zastupitelstvo  obce Kunratice  po projednání  bere  na  vědomí  informace  o inventarizaci
majetku v roce 2016 a schvaluje inventarizační zápis i návrhy na vyřazení majetku.

Hlasovalo: 8 Pro: 8 Proti: 0 Zdržel se: 0 Usnesení bylo přijato.

K     bodu programu č. 4 – Liberecký kraj – věcné břemeno pro napojení sjezdů komunikace 2c:  
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Pan starosta seznámil zastupitele se smlouvou o smlouvě budoucí o zřízení pozemkové služebnosti. Tato smlouva
souvisí s přípravou opravy komunikace 2c kolem fiňáků. Musíme legalizovat sjezdy z této cesty, které se napojují
na krajskou komunikaci. Za jeden sjezd zaplatíme 1.000,- Kč Libereckému kraji. Bohužel jsme nemohli požádat o
dotaci na letošní rok, protože byl problém se zástavním právem na jednom z pozemků. V současnosti již jednáme
s bankou a mělo by dojít k vymazání tohoto práva.

Usnesení číslo
7/2017

Zastupitelstvo  obce  Kunratice  po  projednání  schvaluje  uzavření  Smlouvy  o  smlouvě
budoucí  o  zřízení  pozemkové  služebnosti  č.  j.  OLP/5394/2016  s Libereckým  krajem,  se
sídlem U Jezu 642/2a, 461 80 Liberec 2, IČO: 70891508 a pověřuje starostu obce k jejímu
podpisu.

Hlasovalo: 8 Pro: 8 Proti: 0 Zdržel se: 0 Usnesení bylo přijato.

Ve 20:30 hodin odchází paní Jiřina Lukášová. Od této chvíle hlasuje 7 zastupitelů.

K     bodu programu č. 5 – Rozpočtová opatření 2017 a kontrola rozpočtových opatření 2016:  
Pan starosta seznámil zastupitelstvo s rozpočtovými opatřeními z loňského a letošního roku. Rozpočtové opatření
podle přílohy č. 1/2017 se týká mzdových nákladů pracovníků VPP za měsíc listopad 2016 ve výši 27.639,- Kč a za
měsíc  prosinec ve  výši  27.000,-  Kč.  Rozpočtová opatření  provedená od posledního zasedání  zastupitelstva do
konce  roku  2016  se  týkala  opět  mzdových prostředků  pracovníků  VPP tentokrát  za  měsíc  říjen  2016  ve  výši
39.332,-  Kč  
a byla již zmiňována na posledním zasedání. Pak to byla vratka dotace na volby ve výši 11.367,39 Kč a dále to byla
dotace z Dotačního fondu Libereckého kraje na opravu Kulturního domu ve výši 270 tisíc, což je 90 % z částky 300
tisíc. Zároveň jsme provedli vnitřní úpravu rozpočtu, kde jsme přesouvali finanční prostředky z místní správy do
položek pro lesy a kulturu. Rozpočtová opatření z konce roku 2016 jsou přílohy č. 9/2016, které bude přílohou
zápisu.

Usnesení číslo
8/2017

Zastupitelstvo  obce Kunratice po projednání  schvaluje rozpočtová opatření  dle přílohy  
č. 1/2017 a bere na vědomí rozpočtová opatření dle přílohy č. 9/2016 provedená od 15. 12.
2016 do 31. 12. 2016. Rozpočtová opatření jsou přílohami zápisu.

Hlasovalo: 7 Pro: 7 Proti: 0 Zdržel se: 0 Usnesení bylo přijato.

K     bodu programu č. 6 – Jan Urbánek – smlouva o dílo – lesnická činnost:  
Pan starosta seznámil zastupitelstvo se smlouvou o dílo na lesnickou činnost. S panem Urbánkem spolupracujeme
již čtyři roky. Nejprve jako zástupce Městských lesů Liberec a od r. 2014 samostatně. Vykonává pro nás funkci
výkonného hajného. Velice nám pomohl v hospodaření s obecními lesy. Zprávu o hospodaření v  obecních lesích v
roce 2016 jsem Vám rozesílal. Pan Urbánek pro nás zajišťuje kompletní lesnickou činnost a vyřídil nám žádosti o
dotaci  na  probírky  a  prořezávky.  Smlouvu  o  dílo,  kterou  jsem  rovněž  rozesílal  před  zasedáním,  bychom  od
letošního roku uzavřeli na dobu neurčitou, abychom ji nemuseli každý rok projednávat.

Usnesení číslo
9/2017

Zastupitelstvo  obce  Kunratice  po  projednání  schvaluje  uzavření  smlouvy  o  dílo  na
provádění  lesnických činností s  dodavatelem Janem Urbánkem, bytem Studánecká 196,
463 03 Stráž nad Nisou, IČ 86723081 a pověřuje starostu obce k jejímu podpisu.

Hlasovalo: 7 Pro: 7 Proti: 0 Zdržel se: 0 Usnesení bylo přijato.

K     bodu programu č. 7 – Dohoda o spolupráci na projektu realizovaného z prostředků Programu INTERREG V-A  
Česká republika – Polsko:
Pan starosta seznámil zastupitelstvo s dohodou o spolupráci. Přestože jsme již jednu smlouvu o spolupráci schválili
v dubnu loňského roku, musíme nyní schválit obdobnou dohodu, protože ta loňská neobsahovala správná loga a
především nebyla podle aktuálních pravidel programu.

Usnesení číslo
10/2017

Zastupitelstvo  obce  Kunratice  po  projednání  schvaluje  uzavření  Dohody  o  spolupráci  
na projektu realizovaného z prostředků Programu INTERREG V-A Česká republika – Polsko
společně s obcemi Heřmanice a Dětřichov a městy Frýdlant a Pieńsk a pověřuje starostu
obce k jejímu podpisu.

Hlasovalo: 7 Pro: 7 Proti: 0 Zdržel se: 0 Usnesení bylo přijato.

K     bodu programu RŮZNÉ – Všeobecné informace o chodu OÚ:  
Meliorace na pozemcích – Před měsícem jsem se po šesti letech dozvěděl, že je problém zastavět pozemek nad

Brynychovými, protože by se zde měli nacházet meliorace. Díky paní Pospíšilové a Kunclové z městského úřadu
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se podařilo zjistit, na koho se obrátit se žádostí o informace k těmto vodohospodářským dílům. A tak jsme
společně navštívili Povodí Labe, kde nám byly předloženy plány, které ukazovali, že se v zájmovém území žádné
meliorace  nenacházejí.  Tyto  plány  jsme  nafotili.  Pokračuje  tak  řízení  na  získání  stavebního  povolení  pro
vodovod a kanalizaci.
Miroslava Mervová – u Vojtových to nebudeme potřebovat?
Starosta – tuto část plánů jsme zatím neprohlíželi. Mám však slíbeno, že si budeme moci plány ofotit.

Územní plán obce –  v nejbližší době se spustí územní plánování. V současnosti se připravují mapové podklady.  
Zde budu požadovat zanesení platných plánů meliorací. Na konci loňského roku jsme podali žádost o dotaci  
na MMR, kde je však velký převis žádostí, takže bude záležet na tom, kolik bodů nasbíráme při hodnocení
žádosti. Mohli bychom získat 338 tisíc z celkových 423 tisíc, což by byla 80% dotace.

Sociální bydlení – Jak víte z předchozích jednání, hledáme možnost, jak zachránit dům čp. 30, který hrozí tím, že by
zde  mohla  vzniknout  sociálně  vyloučená  lokalita.  Jsem  v kontaktu  s paní  Markétou  Machovou,  která  je
majitelkou nemovitosti. Jako jedna z možností se jeví získat dům pro sociální bydlení, které bude jako jediné
státem podporované z tzv. IROP.
Mgr. Jana Runkasová – dotace by byly v jaké výši?
Starosta – zdrojů je několik, dotace může být až 90%. Nejprve však ten dům musí vidět odborník, aby řekl, jestli
to za to stojí a lze tam byty udělat.
Miroslav Liška – jaká je šance, že tu dotaci dostaneme. Jde o to, abychom to nekoupili a pak ty peníze nedostali.
Starosta – šance je vysoká, protože zatím moc žádostí není. Bydlení je určeno pro sociálně znevýhodněné lidi.
Marcela Pažoutová – a oni pak platí nějaký nájem?
Starosta –  ano, platí regulovaný nájem. Navíc si o přidělení bytu rozhodujeme sami. Lze nastavit pravidlo,  
že zájemce musí mít v obci po nějaký čas trvalý pobyt.
Miroslav Liška – v Jablonci to tak funguje.

Poděkování České charity – přišlo nám poděkování za uskutečnění Tříkrálové sbírky, která proběhla 6. ledna 2017.
Našim koledníkům se podařilo vybrat 6.689,- Kč. Určitá část z této částky bude po přerozdělení určena pro
pomoc seniorce z naší obce, která pobývá v Domově U Spasitele.

Zastupitelstvo obce Kunratice po projednání vzalo informace na vědomí.

K     bodu programu RŮZNÉ – Aktualizace Programu rozvoje obce:  
Pan  starosta  seznámil  zastupitele  s aktualizací  Programu  rozvoje  obce.  Na  minulém  zasedání  jsme  hodnotili
program rozvoje obce, kdy jsme se domluvili,  že na dalším zasedání provedeme aktualizaci,  v níž již  nebudou
obsaženy udělané záměry a naopak zrevidujeme a doplníme nové záměry obce. Přehled záměrů jsem Vám zaslal
k posouzení. Děkuji Milanovi Francovi, který reagoval a doplnil rekonstrukce elektroinstalace do objektů KD, kabin,
školy a školky.
Starosta – máte ještě nějaké návrhy na doplnění?
Mgr. Jana Runkasová – myslí se letos na koupaliště?
Starosta – ano, myslí. Nejprve, ale musíme vyřešit majetkoprávní vztahy. Podstatná část areálu není naše.
Starosta –  v roce 2018 – 2019 provede ČEZ rekonstrukci elektrického vedení od Marmeládky až po školu. V  této
souvislosti bude muset proběhnout i rekonstrukce veřejného osvětlení.

Usnesení číslo
11/2017

Zastupitelstvo obce Kunratice po projednání schvaluje aktualizaci Programu rozvoje obce.

Hlasovalo: 7 Pro: 7 Proti: 0 Zdržel se: 0 Usnesení bylo přijato.

K     bodu programu RŮZNÉ – Cyklostezka „Heřmanička“:  
Pan starosta informoval zastupitelstvo o postupu jednání o úzkokolejce. Po dlouhých letech byl převeden zbylý
majetek po úzkokolejce do vlastnictví DSO Mikroregionu Frýdlantsko. Na setkání dotčených obcí a města jsme se
dohodli, že naším společným cílem je vybudování cyklostezky a částečné zprovoznění úzkokolejné trati. Zároveň
jsme se dohodli, že financování bude probíhat čtvrtinově bez ohledu na velikost majetku v katastru. Podle majetku
se  pouze  vypočítává  daň  z nemovitosti,  kterou  zaplatíme  Finančnímu úřadu  a  ten  nám  ji  zase  pošle  zpátky.
V současnosti se připravuje geodetické zaměření a vytyčení majetku v terénu a bude zpracována technická studie.
Na tyto dvě akce je potřeba cca 1 milion a naše část je tedy 250 tisíc, se kterou je počítáno v rozpočtu.
Miroslav Liška – bude z toho dřevo?
Starosta – ano, ale to se prodá, protože bychom chtěli peníze vracet do úzkokolejky.

Usnesení číslo
12/2017

Zastupitelstvo obce Kunratice po projednání souhlasí se spoluprací s obcemi Heřmanice a
Dětřichov  a  městem Frýdlant  na  projektu  cyklostezky „Heřmanička“.  Zároveň schvaluje
spolufinancování geodetických prací a technické studie.
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Hlasovalo: 7 Pro: 7 Proti: 0 Zdržel se: 0 Usnesení bylo přijato.

K     bodu programu RŮZNÉ – SOLK – žádost o členství:  
Pan  starosta  seznámil  zastupitele  se  záměrem  vstoupit  do  Sdružení  obcí  Libereckého  kraje.  Toto  sdružení
poskytuje členům poradenský servis. Každoročně u nich necháváme v naší příspěvkové organizaci provádět audit a
i letos jej necháme provézt prostřednictvím auditora ze Sdružení obcí Libereckého kraje. Cena kontroly je 4.250,-
Kč.
Miroslav Liška – příspěvek je na obyvatele?
Starosta – ano, je to 1,30 Kč na obyvatele.

Usnesení číslo
13/2017

Zastupitelstvo obce Kunratice po projednání schvaluje vstup Obce Kunratice do Sdružení
obcí Libereckého kraje se sídlem v Liberci III, Tř. 1. máje 858/26, IČO 64669246

Hlasovalo: 7 Pro: 7 Proti: 0 Zdržel se: 0 Usnesení bylo přijato.

K     bodu programu RŮZNÉ – Rally klub Frýdlant – žádost o povolení zvláštního užívání místních komunikací:  
Pan starosta  seznámil  zastupitele  se  žádostí Rally  klubu  Frýdlant,  který  chce využít  část  místních komunikací
k tréninkovým jízdám dne 1. dubna 2017. Před vydáním povolení musí žadatelé předložit souhlas od Agrofandy.

Usnesení číslo
14/2017

Zastupitelstvo  obce Kunratice po projednání  souhlasí  se zvláštním užitím částí místních
komunikací  5c  a  6c  pro  tréninkové  jízdy  dle  podané  žádosti od Rally  Klubu Frýdlant  a
souhlasí s uzavřením těchto částí komunikací dne 01. 04. 2016 od 10:00 do 16:00 hodin.

Hlasovalo: 7 Pro: 7 Proti: 0 Zdržel se: 0 Usnesení bylo přijato.

K     bodu programu RŮZNÉ – VIS Plzeň – licenční smlouva na aktualizaci SW:  
Pan  starosta  seznámil  zastupitele  s licenční  smlouvou  na  aktualizaci  programu  ve  školní  kuchyni.  Pravidelná
aktualizace stojí 2040,- Kč ročně. Software se již v kuchyni využívá. Nově byla pořízena do školky i nová tiskárna.

Usnesení číslo
15/2017

Zastupitelstvo  obce  Kunratice  po  projednání  schvaluje  uzavření  licenční  smlouvy  o
průběžné  aktualizaci  softwaru  se  společností  Veřejná  informační  služba,  spol.  s r.o.,  IČ
45330344,  
se sídlem Farského 14, 326 00 Plzeň a pověřuje starostu obce k jejímu podpisu.

Hlasovalo: 7 Pro: 7 Proti: 0 Zdržel se: 0 Usnesení bylo přijato.

K     bodu programu RŮZNÉ – Záměr prodeje akcií ČSAD:  
Pan starosta informoval zastupitelstvo o možnosti prodeje akcií. V současnosti vlastníme akcie společností ČSAD
Liberec, FinReal Liberec, Autocentrum Nord a Severotrans v celkové hodnotě 150.400,- Kč. Každá společnost má
jinou hodnotu akcií. Jedna společnost je již v úpadku a cena akcií i ostatních společností klesají. Do konce týdne
pošle pan Wasserbauer nabídku k odkupu akcií společností. Měli bychom uvažovat o prodeji, dokud za něco stojí.

Zastupitelstvo obce Kunratice bere informace o situaci s akciemi ČSAD na vědomí.

K      doplněnému bodu programu RŮZNÉ – I. kolo příjmů žádostí o poskytnutí půjčky z FRB:  
Pan starosta se vrátil  k prvnímu bodu jednání,  při  němž se zastupitelé rozhodli  k vypsání  prvního kola příjmu
žádostí o poskytnutí půjček z Fondu rozvoje bydlení.  Termín pro příjem žádostí bude od 1. do 31. března. Do
prvního kola se uvolňuje celých 340 tisíc korun.

Usnesení číslo
16/2017

Zastupitelstvo obce Kunratice po projednání schvaluje vypsání prvního kola příjmu žádostí
o poskytnutí půjčky z  FRB v roce 2017 dle směrnice č.  2/2012 – pravidla  pro tvorbu a
použití  účelových  prostředků  „Fondu  rozvoje  bydlení  Obce  Kunratice“,  kam  uvolňuje
340.000,- Kč. Termín podávání žádostí je od 1. března 2017 do 31. března 2017.

Hlasovalo: 7 Pro: 7 Proti: 0 Zdržel se: 0 Usnesení bylo přijato.

Diskuse:

 Miroslava Mervová – ví se datum, kdy se začne dělat nová silnice od zámku k zámku?

o Starosta – přesné datum zahájení prací prozatím ještě nevím.

Závěr: Pan starosta poděkoval přítomným za účast na zasedání a ukončil jednání v 21:45 hodin.
Přílohy: Prezenční listiny

Zápis ze zasedání Zastupitelstva obce  6 



Rozpočtové opatření dle přílohy č. 1/2017 a 9/2016

Zapsala: Miroslava Pospíchalová Zápis ověřili: Mgr. Jana Runkasová ………………………………………
…

V Kunraticích dne 15. února 2017
Milan Franc ………………………………………

…

Zdeněk Liška
místostarosta

Milan Götz
starosta
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